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Datum 26 maart 2024

Ons kenmerk 2024-0031287

Betreft Beantwoorden artikel 40-vragen inzake gebruikersruimte Kromhout/Kasperspad

Geachte heer Van der Net,

Bij brief van 26 februari 2024, bij ons ingekomen op 26 februari 2024, heeft u op 
grond van artikel 40 van het Reglement van Orde van de gemeenteraad namens 
fractie VVD vragen gesteld met betrekking tot de gebruikersruimte Kromhout/ 
Kasperspad.
Wij beantwoorden uw vragen als volgt.

Vraag 1. De buurt geeft aan dat ze met name last hebben van mensen die 
drinken, blowen of op een andere wijze drugs gebruiken, buiten het 
pand van het LdH. Bent u bekend met deze klacht?

Antwoord Ja, wij zijn bekend met deze klacht.

Vraag 2. Zo ja, wat doet u nu aan deze klachten?

Antwoord Vanaf voorjaar 2022 wordt er - in het kader van het Plan van aanpak 
Kromhout/Kasperspad - ingezet op het tegengaan van dergelijke 
overlast. Dit doen we door preventieve fouilleeracties door de politie 
in het gebied en het optreden tegen straatdealers. Signalen van 
bewoners nemen we mee in het SOS-overleg, een tweewekelijks 
netwerkoverleg waarin we de actualiteiten in de buurt bespreken met 
politie, Leger des Heils, Handhaving en de aandachtsregisseur van de 
gemeente.

Vraag 3. Als de cliënten van het LdH op het terrein van het LdH, kunnen 
drinken, blowen of gebruiken, dan leveren ze geen (of in elk geval 
'minder) overlast in de buurt. Bent u dat met mij eens?

Antwoord Wij begrijpen de redenatie, maar delen deze niet. De verwachting is 
dat een gebruikersruimte meer overlast met zich meebrengt, ook in 
de openbare ruimte. Gebruikers en dealers ontmoeten elkaar op 
straat en aangekochte drank en/ of (soft)drugs wordt al lopende naar 
de gebruikerslocatie geconsumeerd. Daarnaast is de verwachting dat 
conflicten als gevolg van onderlinge diefstal van middelen of 
onderlinge schulden, resulteren in een toename van gevaarlijke 
situaties voor het personeel van het Leger des Heils en eventuele 
hulpdiensten. Toenemende conflicten kunnen zowel binnen de locatie 
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Kromhout als rondom het terrein van het Leger des Heils voor meer 
overlast zorgen. Tenslotte zorgt de bekende gebruikerslocatie er naar 
verwachting voor dat dealers zich op de route naar de 
gebruikerslocatie zullen ophouden waardoor mogelijk andere vormen 
van overlast optreden zoals een toename van verkeer. Al het 
bovenstaande kan een negatief effect hebben op het 
veiligheidsgevoel van buurtbewoners en eventuele bezoekers.

De verwachting is dus dat de overlast niet zal verdwijnen met het 
faciliteren van een gebruikerslocatie doordat andere vormen van 
overlast hiervoor in de plaats komen.

Vraag 4. Onderschrijft u de kernaspecten van gebruikersruimten welke het 
Trimbos-instituut vermeldt, zoals veilig gebruik, vermindering van 
overlast en beperking van de gezondheidsschade?

Antwoord Ja wij kennen deze kernaspecten en onderschrijven deze ook. Echter, 
het onderzoeksinstituut Trimbos beschrijft enkel 
onderzoeksuitkomsten. Het doet geen adviezen omtrent de 
wenselijkheid van gebruikerslocaties om lokale overlast terug te 
dringen.

Vraag 5. Kunt u op grond van de overeenkomst met het LdH afdwingen dat er 
een gebruikersruimte komt op de locatie Kromhout?

Antwoord De huidige overeenkomst met het Leger des Heils is gebaseerd op 
gezamenlijke doelen, onderlinge samenwerking en een open dialoog. 
In het recente verleden zijn gesprekken gevoerd met het Leger des 
Heils en de in de wijk actieve bewonersbeheergroep, over het al dan 
niet faciliteren van een gebruikersruimte. Er is toen voor gekozen dat 
niet te doen. Het afdwingen van een dergelijke gebruikersruimte past 
niet in de wijze waarop wij de samenwerking in de wijk en met het 
Leger des Heils willen vormgeven. Onze opvatting ten aan zien van 
het faciliteren van een gebruikersruimte is niet gewijzigd.

Vraag 6. Zo ja, kunt u dan in overleg treden met het LdH om een tot een 
gebruikersruimte te komen?

Antwoord Het overleg met het Leger des Heils hierover heeft plaatsgevonden. 
De argumenten waarom het onverstandig is om een gebruikersruimte 
te faciliteren zijn niet gewijzigd.

Vraag 7. Zo nee, bent u het ons eens dat door het niet toestaan van gebruik 
binnen de locatie Kromhout, het LdH de buurt opzadelt met de 
overlast?

Antwoord Nee, zie ook onze beantwoording bij vraag 3. Wij zijn van mening dat 
inrichting van de gebruikersruimte meer overlast tot gevolg zal 
hebben.
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Vraag 8. Bent u in dat geval bereid om de overeenkomst met het LdH te 
herzien op het punt van een gebruikersruimte en dus dit af te 
dwingen?

Antwoord Zie antwoord op vraag 6.

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

Het college van Burgemeester en Wethouders

C.H.W.M. Post A.W. Kolff
secretaris burgemeester
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